
 

 

Vragen - ´Piekbelaster´  
Datum : 27 augustus 2023 

Omroep Flevoland heeft bericht over het bedrijf Kolhorn Dairy Farm dat als ‘piekbelaster’ 
door het ministerie van LNV is aangemerkt. De fractie van de VVD Flevoland wil GS de 
volgende vragen voorleggen,  
 

1. Welke methodiek, onderzoeksmethode is er gehanteerd voor het vaststellen van de 
‘piekbelasters’ en is hierbij rekening gehouden met de staat van het bedrijf – 
bijvoorbeeld reeds doorgevoerde maatregelen/innovaties (stallen met groen label). 
Als dit primair niet bij provincie bekend is – kan deze informatie bij het ministerie 
worden opgevraagd;  
 

2. Welke bijdrage in herstel van de natuur leveren de ‘piekbelasters’ aan de N2000-
gebieden rondom de provincie Flevoland, op welke wijze wordt dit gemeten en 
gemonitord. 
Als dit primair niet bij provincie bekend is – kan deze informatie bij het ministerie 
worden opgevraagd; 
 

3. Is er bij de aangeboden / aan te bieden regelingen voor ‘piekbelasters’ sprake van 
vrijwilligheid; 
Als dit primair niet bij provincie bekend is – kan deze informatie bij het ministerie 
worden opgevraagd; 
 

4. De provincie heeft zich primair gericht op de veebedrijven in het noorden van de 
provincie – hiermee zouden de doelen in Flevoland worden behaald. Sinds wanneer 
is het bekend dat niet alleen de bedrijven in de Noordoostpolder een bijdrage moeten 
leveren maar ook bedrijven in Oostelijk-, Zuidelijk Flevoland; 
 

5. Als bedrijven stoppen komt er stikstofruimte vrij – op welke wijze wordt deze 
stikstofruimte verdeeld, in welke stikstofbank wordt dit geplaatst en hoe vindt het 
proces van toewijzing (verdeling aan doelen – bijv. legaliseren pasmelders) plaats; 
 

6. Is er tot op heden eerder gesprekken gevoerd met de bedrijven in Oostelijk-, Zuidelijk 
Flevoland en op welke wijze gaat GS de communicatie richting alle piekbelasters, 
pasmelders/interimmers voor heel Flevoland invullen;  
 

7. Welke rol neemt GS in het proces van ‘piekbelasters’ en/of gaat GS de komende tijd 
hierin innemen – welk beleidskader wordt hierbij gehanteerd.  
Is hier ook een rol voor de gemeenten waar de ‘piekbelasters’ zijn gesitueerd? 

 
Henri van Ulsen 
Statenfractie VVD 
 
 
 


